
OŚWIADCZENIE Nr 1/2018 

RADY GMINY POWIDZ 

z dnia 26 czerwca 2018 roku 

w sprawie współpracy z Powiatem Słupeckim 

 

Na podstawie § 18 ust. 2 pkt 3 Statutu Gminy Powidz uchwalonego Uchwałą Nr VI/34/03 Rady 

Gminy Powidz z dnia 31 marca 2003 r. (Dz. Urz. Woj. Wlkp. Nr. 91, poz. 1706 ze zm.) z uwagi  

na pojawiające się w ostatnim czasie zarzuty ze strony Starosty Słupeckiego pana Mariusza Roga 

dotyczące winy Gminy Powidz w niemożliwości realizacji inwestycji na terenie Gminy Strzałkowo, 

Rada Gminy Powidz, oświadcza, co następuje: 

                W 2017 r. Powiat Słupecki nie zrealizował budowy całego odcinka chodnika                                          
przy drodze powiatowej 3040P  Powidz – Przybrodzin, pomimo, iż taki zakres współpracy określało 
porozumienie intencyjne spisane między samorządami oraz uchwała Rady Gminy Powidz  
o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi.  Wobec powyższego Gmina Powidz, udzieliła pomocy 
finansowej Powiatowi w wysokości 350 000 zł, zamiast zaplanowanej kwoty 700 000 zł. Byliśmy 
gotowi przekazać pozostałą kwotę   w przypadku podjęcia przez Powiat starań o realizację 2 części 
chodnika do Przybrodzina. Zobowiązaliśmy się ponadto  do wyasygnowania dodatkowo kwoty 
200 000 zł z budżetu Gminy Powidz na realizację tego przedsięwzięcia, godząc się na zrealizowanie 
inwestycji w 2018 r. Niestety Powiat nie skorzystał z tej propozycji, wobec czego, Gmina nie mogła 
dokonać zapłaty całości planowanej kwoty.  

                Naszą propozycję współpracy w celu dokończenia budowy chodnika ponowiliśmy                                  
w roku bieżącym. Wnioskowaliśmy do Powiatu, aby złożył wniosek w naborze na rządowe środki, 
dającym szansę zdobyć nawet 80% dofinansowania. Gmina Powidz zobowiązała się do pokrycia 
wkładu własnego na to zadanie, w wysokości 200 000 zł. Pomimo tak daleko idącym propozycjom, 
Powiat nie złożył wniosku w tym konkursie.  

                Gmina Powidz, wykazała daleko idącą wolę współpracy przy realizacji zadań należących 
do samorządu Powiatu. Zależy nam na wykonaniu inwestycji ważnych dla naszych mieszkańców  
i osób odwiedzających te tereny. Widzimy, że stan dróg powiatowych, tych, których mogą zostać 
objęte zewnętrznym wsparciem z uwagi na rozwój bazy wojskowej, ale i pozostałych  
(np. Wylatkowo, Powidz – Przybrodzin), wymaga pilnych inwestycji. Ważne jest dokończenie 
wspomnianego wyżej chodnika, dlatego zwracamy się o sfinalizowanie wszelkich niezbędnych 
czynności wynikających z prawa budowlanego dla tego przedsięwzięcia, a następnie etapowo 
realizację budowy, przy której gotowi jesteśmy do współpracy.  Nie będzie rozwoju powiatu 
słupeckiego bez dobrej infrastruktury na terenie Gminy Powidz, stanowiącej turystyczne centrum 
powiatu i teren działania jednej z najbardziej rozwijających się  baz wojskowych w Polsce.  

Dla dobrej realizacji zadań na rzecz społeczności lokalnej, zwracamy się do Zarządu Powiatu                               
i Wójta Gminy Powidz, o podjęcie na nowo uzgodnień w sprawie współpracy. Jako samorządowcy, 
działający na rzecz  ogółu, nie możemy się obrażać, ale musimy patrzeć odważnie w przyszłość  
i skutecznie realizować oczekiwania społeczności lokalnej.  

 

       Przewodniczący Rady Gminy Powidz 

        /-/ Bogdan Piotrowski 


